
 
 

Besluitenlijst van het presidium 
Woensdag 25 oktober 2017 

 

Aanwezig: G. Wesselman namens E. Loos (D66), A. Koek (VVD), T. van Velzen (LKB), K. 

van der Kaaden (CDA), P. van der Wereld (SvKB), R. van der Star (PRO). K.M. van der 

Velde – Menting (voorzitter), K van der Pas (griffier). 

 
1. Opening en vaststelling van de agenda 

Er worden twee punten toegevoegd:  
Inspiratiebundel ROB (wie wil daarvoor worden geïnterviewd) 
Nieuwsbrief K&B (is budget akkoord) 
 

2. Berichten van verhindering 
Esther is nog met vakantie, Gino vervangt haar. 
 

3. Mededelingen 
 Mondelinge terugkoppeling gesprek met Ruud van der Star die als nieuwe 

fractievoorzitter zijn ervaringen heeft gedeeld met burgemeester en griffie.. 
Verhelderend en positief, zeker Brown Paper methodiek. Ook heel concreet direct 
leerpunten ervaren, zonder negatieve oordelen. 
Voorstel om dat in Presidium te doen is akkoord.  
Griffier bereidt eerstvolgende sessie voor en fracties kunnen onderwerpen 
aangeven. 

Actie: Indien er onderwerpen zijn die in de Brown papersessie besproken kunnen 
worden graag aan de griffier doorgeven. 
 

4. Besluitenlijst presidium van 23 augustus 2017 
Naar aanleiding van: 

 IBABS wordt als positief instrument ervaren.  
 In vervolg andere opties ook inzetten zoals open stellen voor bredere groep 

en inwoners, het delen via K&B mailadressen, automatische connectie 
agenda. 

 Wethouders zijn wisselend aanwezig bij fractievergaderingen SvKB en dat 
bevalt goed. 

 Initiatievenmarkt: lijkt stil rond Veense Hout. Er wordt aan gewerkt zo blijkt. 
 In rondvraag en passage over stukje in de krant van wethouder Haarman, 

wordt toegevoegd dat ook K. vd Kaaden een vraag had gesteld aan de 
burgemeester om daar in de openbaarheid afstand van te nemen. . 
 

 
5. Vergaderschema 2018 

Afspraken: 
a. P&C cyclus: raadswerkgroep financiën over de jaarrekening gaat van 25 april 

naar 9 mei ivm accountantscontrole. 



b. Presidium en behandeling concept agenda’s (geen agendacommissie meer 
noemen, is onderdeel presidium) wordt weer aan elkaar gekoppeld en vindt 
plaats voorafgaand aan fractie avond ipv aparte woensdagavond. Starten om 
18.00 uur met een (gezond) hapje.  

Actie: Griffie maakt planning data presidium op basis van verzendmomenten van de  
vergaderstukken. Houdt daarbij rekening met de wens om ook voor 
beeldvormende avonden in de fractie de stukken te kunnen bespreken (dus 
eerder aanleveren). De organisatie maakt daaruit weer een eigen 
aanleverschema. Uitgangspunt is dat het presidium een periode van 5/6 
weken krijgt voorgelegd en agenda technisch bespreekt. 

c. Woensdagavond 10x per jaar in 4 parallelle sessies gebruiken voor 
werkavond en werkbezoeken.  

 Géén beeldvormende bijeenkomsten in werkavonden opnemen. 
Ook niet zo noemen, het is tijdens een werkavond: een informatie 
uitwisseling, brainstorm, bijpraten door college, verdieping, werkbezoek 
etc. en er ligt geen raadsvoorstel. 

 BOB goed hanteren dwz er ligt altijd een raadsvoorstel en er is BOB 
tenzij het presidium zelf bij meerderheid anders voorstelt of een advies 
van de griffie om de eerste B te laten vervallen steunt en overneemt. 

 Indien de eerste B niet plaatsvindt, is er tijdens de oordeelsvormende 
politieke avond gelegenheid vragen te stellen aan het college en bij 
voorkeur deze vragen vooraf al in te dienen via de griffie. 

 
6. Bijzondere woonvormen 

In bijgaand memo vraagt het college (vertrouwelijk) het presidium om een reactie op 
het voornemen om ruimte te creëren voor bijzondere woonvormen. 

Actie: Afgesproken wordt dat het college een informatiebijeenkomst organiseert over dit  
onderwerp en daar samen met de raad gaat brainstormen over wat we kunnen doen 
voor deze doelgroep die in een moeilijke leefsituatie verkeert. 
 

7. Gemeenteraadsverkiezingen 2018. 
a. Lijsttrekkers en vertrekkende fractievoorzitters: Het idee om deze te betrekken 

bij het presidium is niet gewenst. 
b. Het TO DO overzicht in aanloop naar de verkiezingen, wat moet er allemaal 

geregeld worden is in kaart gebracht en wordt nog steeds aangevuld. 
Het Presidium neemt er kennis van. 

c. Nieuwsbrief gemeenteraad. Afgesproken is dat deze t/m maart 2018 in het 
teken staat van de verkiezingen. Bijgevoegde offerte wordt besproken en niet 
akkoord bevonden. De besteding van eventuele middelen kan beter gericht 
zijn op inhoud van de nieuwsbrief dan op het opmaken en verzenden.  

Actie: De griffier neemt het voorstel terug en bespreekt met de griffie en communicatie  
  welke mogelijkheden er zijn en komt met een nieuw voorstel. 

d. Een aantal fracties merkt op dat het juist wel gewenst is dat de griffie een 
verantwoording en/of verkiezingsdebat organiseert. Toch is er eerder in het 
presidium afgesproken dat dit niet zou gebeuren maar dat fracties allemaal 
hun eigen acties zouden opzetten.  
Wel kan de nieuwsbrief als middel ingezet. 

+ 
 

8. Inwerkprogramma nieuwe raad: 
 Door de organisatie wordt een overdrachtsdossier aangeboden (digitaal) 

waarin per onderwerp, dossier of thema de actuele stand van zaken wordt 
weergegeven, achtergrond info te vinden is en dilemma’s of vraagstukken 
die (gaan) spelen worden benoemd. 



 In april 2018 wordt de inwerkweek gepland van 9 t/m 12 april van 18.30 tot 
22.30 uur. In het gemeentehuis wordt over alle domeinen informatie 
neergezet (Sociaal Domein, Ruimte, Regio en Financiën) en worden er per 
avond twee workshops gegeven. Naast inhoud over de domeinen en 
dossiers die lopen komt aan de orde: het vergadermodel (BOB), 
debattraining, raadslid en integriteit. 

 Na de inwerkweek worden de eerste werkavonden benut voor informatie- 
en kennisoverdracht en werkbezoeken. 

 
9. Begrotingsbehandeling 6 november 2017 

De agenda van de begrotingsbehandeling is akkoord. 
Afspraken: 

 Amendementen en moties tijdig indienen, voor donderdag 2 november 12.00 
uur. 

 Algemene beschouwing graag vrijdag 3 november voor 12.00 uur 
 

10. Terugblik raadsavonden 
 Inloopspreekuur 18 oktober. Bezoek dhr Ram aan fracties. Was eerder 

afgesproken dat griffier hem af zou bellen. Is wel geprobeerd maar niet gelukt. 
Boze heer Ram. Was lastig en niet fijn. 

 Voorzitterschap 23 oktober oordeelsvormende raad, was op onderdelen te 
georganiseerd waardoor debat wegviel en het gesprek rommelig werd.  
Griffier koppelt dit terug met de voorzitter. 

 Besluitvorming - Amendementen zoveel mogelijk al bespreken in de 
oordeelsvormende raad. 

 Werkavonden: Vier parallelle sessies, 1x per maand op woensdag, allen 
starten om 19.30 uur: Ruimte, Regio, Sociaal Domein en Financiën.  

 Agendaplanning: Agenda’s bespreken in Presidium, niet meer schriftelijk 
afhandelen, werkt niet constructief. 

 Hamerpunten: in oordeelsvormende raad wel aangeven of iets een hamerput 
kan zijn in de raad. Is een onderwerp toch als bespreekpunt maar wil niemand 
er iets over zeggen, dan kan er of bij de behandeling niets over gezegd 
worden en afgehamerde, of bij de vaststelling van de agenda worden 
voorgesteld om het te verplaatsen naar de hamerpunten. 

 Woordvoerders in oordeelsvormende raad. Het is wenselijk dat wanneer je als 
burgerlid aan tafel zit je ook meepraat, je oefent immers het 
woordvoerderschap. En je krijgt een vergoeding. Toch wil iedere heel duidelijk 
heel graag nieuwe aanwas een kans geven en stimuleren. 

Actie: Griffier stuurt afspraken over vergoeding burgerraadsleden nog eens naar het  
presidium en volgende keer agenderen om dat te bespreken. Ook stand van 
zaken budget bespreken.  

 
11. Rondvraag  

 Route nota Richtlijn participatie: De besluitvorming start op 20 november met 
beeldvorming. Voorafgaand wordt het concept nog voorgelegd aan de 
klankbordgroep die ook de eerste aanzet heeft besproken.  

Actie:  Dat doen we op maandag 30 oktober om 19.00 uur in de raadzaal.  
 Interviews ROB inspiratie Bundel formeren zijn met Floris Schoonderwoerd en 

Petra van der Wereld. 
 Vaste voorzitter Ruimte wordt Petra vd Wereld. Voor het voorzitterschap van 

Sociaal Domein vragen de fractievoorzitters hun fractieleden (inclusief 
burgerleden). 

 
 
 



12. Behandeling agenda’s (actuele punten) 
 Route nota Richtlijn participatie: De besluitvorming start op 20 november 

met beeldvorming en dat is volgens de planning. Voorafgaand wordt het 
concept nog voorgelegd aan de klankbordgroep die ook de eerste aanzet 
heeft besproken.  

Actie:  Dat doen we op maandag 30 oktober om 19.00 uur in de raadzaal.  
 Raadsvoorstel Vriezekoop 11 (trekkershutten). Het voorstel is door het 

college al aangeboden aan de raad en daarna heeft de raad een 
amendement aangenomen dat feitelijk strijdig is met het raadsvoorstel dat er 
ligt en tot gevolg heeft dat het plan niet uitgewerkt kan worden. Het lijkt niet 
netjes om zo de BOB in te gaan en de indieners in spanning te laten. 

Actie: De griffier belt de fam Zegers en legt de situatie uit. De griffier vraagt  
vervolgens of de familie de Beeldvormende avond wil bijwonen waarin zij in 
gesprek kunnen met de raad, zelf vragen kunnen stellen en de raad de situatie 
kan uitleggen. 
Inmiddels is de actie uitgevoerd en de beeldvormende avond gaat door zoals 
gepland. 

 Collegebrief 2 inzake ESW en toptraject.  De griffier belt Thijs Mooren over 
zijn precieze vraag en koppelt terug naar het presidium die dan over de 
agendering kan praten. 

 Inmiddels is dat gebeurd en zal Thijs dit maandag in zijn fractie bespreken. Er 
lijkt geen reden tot agendering omdat het besluitvormingstraject wel klopt, 
maar er iets aan is toegevoegd (ontwerp bestemmingsplan naast de Top) 
waardoor de raad beter kan besluiten. Er kan dus wel degelijk gesproken 
worden over de resultaten van Top en dat was de zorg. 

 Convenant drugs en alcohol, overtreding en boetes:  
Afgesproken wordt dat de raad wordt geïnformeerde over het vervolg door de 
brieven toe te sturen die uitgaan na de voorlopige beboeting (na het 
voornemen). En er wordt in januari met de raad een evaluatiemoment 
georganiseerd over het convenant mede in relatie tot hetgeen is voorgevallen. 
 

13. Rondvraag 
VVD – Vergunningverlening en aanvragen tijdens de kermis lijkt verschillend te 
verlopen (sommige voor 1 november anderen 1 week voor de kermis). Ook het 
bijeenroepen van ondernemers op zaterdagavond ivm stoppen Veens verbond roept 
vragen op. Burgemeester beaamt dit en vanwege de nieuwe ontstane situatie is er 
een uitzondering gemaakt. 
 
CDA – Komt er nog nieuw beleid voor drugsafval? Nee. 
 
VVD – Is het handig een BOA langs te sturen bij de PLUS? Er hangen om palen 
borden en ballonnen en dat is voor iedereen verboden. Burgemeester gaat dit na. 
 
LKB – Schrijven we nog in op “Wiet telers”? We zouden best een pilot gemeente 
kunnen zijn. Burgemeester gaat dit na en koppelt terug. 
 
 

14. Sluiting 


